
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 25. april 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Marienlyst 

 

 

Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden godkendt 

Sag nr. 2  Spørgsmål til informationsskrivelsen 

Kommunalbestyrelsen har bevilliget 12 millioner til 
specialområdet/inklusion ude på almenskolerne, de 12 mil. Er blevet delt 

imellem alle skolerne i kommune. 
De penge vi har fået på Trekløverskolen, deles imellem de 3 matrikler ud 

fra afdelingens behov, i forhold til de børn der har udfordringer, og 

måden vi kan støtte det enkelte barn, men også arbejde med grupper af 
børn der ville have gavn af at få støtte eller undervisning i mindre 

sammenhæng. 
 

Spørgsmål til Joy: vil det blive brugt til faste stillinger? 

 
Spørgsmål til FA: Kigges der ind i de mobbeproblematikker der har bredt 

sig på 5. og 6. årgang, er det også det pengene fx kan bruges til? 
Kommer der til at være årgangslærer/pædagoger der følger med fra 3. til 

4. klasse? 

 
Der er en mærkbar positiv ændring og stemning på FA, fagfordelingen 

går godt, og personalet er positive omkring de nye teams der bliver 
dannet. 

Forældrerepræsentanter: 
Finn Filsø 

Thomas Sander Hansen 
Sanne M. Sørensen 

Marie Frederiksen 
Maria Vedby Kristensen 

Maria-Britt 

 
Medarbejderrepræsentanter: 

Karin Egelund 
Mie Louise Andersen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Jette Low 

Peter Pedersen 
Kristiane Bjergsted 

 
Elevrepræsentanter: 

Julie Holm 

Sylvester Arnfeldt 
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Der er sat nyt tiltag ind med gårdvagter og tilsyn i pauserne hvor der vil 
være mere fokus på de børn og grupper der skaber udfordringer og har 

brug for noget mere støtte også i pauserne. 
 

Lejrskoler: Der er en forventning om at tilskuddet fra forvaltningen blive 

reduceret de næste par år, det vil betyde at skolen slev skal finansiere 
mere selv. 

 
- Forslag fra elevrådet: man kunne ligge dem sammen og ligge 

den i 7. klasse så man også får rystet de nye klasser og 

årgangen sammen når de lander på MA. 
 

Måden forberedelserne til 8. årgangs lejrskole har virket kaotisk og utryg, 
der er ikke noget overblik over hvor meget der skal betales og er betalt. 

Der bør laves en mere klar procedure for hvordan der planlægges 
lejrskole, og hvorvidt klassekasserne skal betale noget samlet eller hver 

for sig. 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet 

De kommende 6. klasser kommer og skal vises rundt af 8. og 9. 
klasserne. 

 
8. årgang skal på lejrskole i næste uge til Odense. 

 
Det fælles elevråd har sørget for at der bliver bevilliget nogle penge til 

renovering af fx skolegården på MA. 

 
Trivselsdag den 30. maj hvor girls talk kommer ud og holder oplæg for 

pigerne på 7. og 8. årgang, årgangene arbejder på hvad drengene skal 
lave, så de også er ude og lave noget væk fra skolen hele dagen. 

 

Ønske om pizzaaften med alle elevrådene på tværs. 
SB forslår at en fra SB kommer med. 

Sag nr. 4 Punkter til næste møde, + årshjul næste år, ønsker 

om særlige punkter 
- Lejrskoler ønskes på dagsorden efter sommerferien. 

- Ønske om at mails med dagsorden og mødeindkaldelser også 
sendes ud til de pædagogiske ledere og husrådene, så de husker 

at blive inviteret. 

Mere klar planlægning om placering af møderne, hvor både 
husråd og elevråd kommer med når vi er på den matrikel der har 

med dem at gøre.  
Når møderækken planlægges ønsker skolebestyrelsen at der 

samtidig planlægges lokation. 

Sb vil gerne sørge for maillisten til husråd og elevrødder på FA og 
GB. 

- Ønske fra lærer, om at SB/skolerne samarbejder med familierne 
omkring ramadanen, eleverne under ramadanen opleves i 

mistrivsel, de er ufokuseret, kan ikke sidde stille i timerne, og der 
opstår mange konflikter imellem dem der holder ramadan og 

deres klassekammerater blandt andet grundet mangel på energi. 
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Sag nr. 5 Besøg af de pæd. ledere på Marienlyst  
De sidste to-tre år har været hårdt arbejde, grundet Corona og 

nedskæringer, og udskiftninger i ledelsen. 
I august 2022 kom Kristiane ind som konst. Pæd. Leder, hvilket har givet 

et rigtig godt samarbejde. 

Skoleåret 22/23 har været svær at komme i gang med, fordi der har 
været svært at komme tilbage til en almindelig hverdag, det gælder både 

personale og elever. 
 

Pæd. Leder fortæller om at MA ligger arbejdsstrukturen om, så vi ikke 

længere køre ”VI” kultur, men ud fra fællesskab, dvs vi er fælles om 
skolen, fælles om børne og fælles om samarbejdet personalet imellem. 

 
Alt personalet er gået med på projektet med løftet pande, fx bliver 

personalemøderne omstruktureret således at det kun er de første 20 min 
der er information, og resten bliver arbejdsgrupper. 

 

Alle medarbejderne kommer på to-tre workshop det næste skoleår hvor 
de kan vælge ud fra de emner de selv har lagt op til. 

 
Kommende valgfag: 

Science  

Privat økonomi 
Udv. Engelsk  

Idræt 
 

De kommende 7. klasser starter ud som hold, de første 4 uger så kører 
de som hold, hvor der er mulighed for at man kan skifte, hvis det giver 

mening, ud fra klassedynamikken og sammensætningen af de børn der 

fungere sammen. 
I starten har 7. klasserne også klubben for sig selv, så de har et frirum. 

 
I år er det første gang at 8. årgang skal op til eksamen i deres valgfag, 

det er gældende for hele landet, karakteren i disse valgfagsprøver tæller 

med på 9. klasses afgangsbevis. 
 

Spørgsmål fra SB: hvorfor er gallafesten aflyst? 
Grundet en del udfordringer på årgangen, har lærerne ønsket ikke at 

afholde gallafest for 9. årgang, da de har følt sig utrygge. 

Kritik af den manglende udmelding om aflysning og grundlag. 

Sag nr. 6 sygefravær v/ Jette 

SB har ønsket en udmelding omkring sygefraværet. 

Både fælles og matrikelvis, det er lidt mere komplekst at trække data for 
matriklerne da alt personalet står samlet. 

 
Fælles: Fraværs beregningerne er ikke taget med fra før sommeren 21 

grundet Corona og nogle tal der ikke er realistiske. 

I år ligger vi samlet allerede en del under 2022. 
 

Se udleveret diagrammer. 
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Sag nr. 7 IPad/ PC 
Der er lavet en beslutning om at fra næste skoleår, så skal alle på 

mellemtrinnet aflevere deres IPads, hvor de så vil få udleveret en PC. 
Der vil blive sendt info ud til forældrene inden sommerferien. 

 

Der kan forventes lidt udfordringer med brugen af PC’er frem for IPads, 
da vores IT ansvarlige, samt personalet ude i klasserne ikke har de 

samme styringsmuligheder, som de har på IPads, dvs at lærer fx ikke 
kan slukke når der spilles spil i timerne eller laves andet end relevant 

skolearbejde. 

Sag nr. 8 Orientering om skoleplan 
Udsættes til næste møde. 

Sag nr. 9 Personalenyt 

Orientering  

Sag nr. 10 Evt. 
 

 

  

  
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


